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Referat fra bestyrelsesmøde i HF Brandhøj 

Dato: 3. april 2023 

Sted: Foreningshuset  

Tid: 17-21.30 

Deltagere: Tasha (formand), Jytte (kasserer), Allan (næstformand), Anna, Sofia, Villy, Arne og Irene 

(suppleant) 

Valg af ordstyrer Jytte var ordstyrer 

Valg af referent  Sofia var referent 

Valg af næstformand  Allan Holger Dahl er blevet valgt som 
næstformand  

Praktisk: 

• Årshjul for bestyrelsen 

o Møder for 2023 

o Søndagsvagter fra kl. 10-11 

o Stivandring 

Information om at bestyrelsen 

kommer og tjekker stier sker 14 

dage før. Information om at 

stier skal være klar til om 

søndagen, således at 

bestyrelsen ikke skal stå og 

vurdere stier/genbesøge stier 

hos havelejere, som ikke er 

færdige til om søndagen.  

o Hækkevandring – slut august 

o Andre højtider 

o Flagstrygning 

o Fællesarbejdsgruppe – hvem 

vil? 

Søndag den 7. maj Arne og Tasha  
Søndag den 4. juni Sofia og Jytte 
Søndag den 2. juli Irene og Tasha 
Søndag den 6. august Allan og Jytte 
Søndag den 3. september Anna og Sofia  
 
Datoer for stivandring:  
10. juni kl. 11 
6. august kl. 11 (også hækkevandring) 
 
Skt. Hans Aften fredag den 23. juni 
Det vil blive lagt ud som et forslag til 
medlemmerne, at de kan tage initiativ til at stå 
for Skt. Hans Aften.  
 
Flagstrygning den 24. september kl. 10  
 
Fællesarbejdsgruppe   

• Villy 

• Tasha  

• Arne  

• Anna  
Hvem står på selve fællesarbejdsdage 
20. maj: (første dag) Jytte, Sofia, Villy og Tasha  
25. juni: Irene, Allan, Arne  
19. august: Anna, Tasha  
10. september: Anna, Sofia, Tasha og Jytte  

Orientering om sager fra formanden • Grusvejen er blevet retableret, men i 
en dårligere kvalitet end i tidligere år. 
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Allan har taget kontakt til 
leverandøren, som har lavet vejen. 
Tasha kontakter leverandøren og 
fortæller, at vi ikke har fået det, som vi 
har bestilt.  

• Containeren er kommet op til grab-
affald og haveaffald. Vi er afventende 
for at se, om der sættes en større 
container op- og om, der er brug for at 
udvide belægningen.  

Orientering om sager fra kassereren • Efter 1. januar var der ingen restancer. 

• Have 3 er blevet solgt  

• Allerede nu kan vi se, at beløbet der er 
afsat til vedligehold på budget 2023 
bliver overskredet med 8750 kr. pga. 
bl.a. etablering af underlag til den nye 
container.  

Emner som skal kommunikeres ud til 
havelejerne: 

- Kloakering 
- Nye ordensregler for hønsehold 
- Indsats overfor læbælter 
- Grab- og haveaffald 

o Skilte og information, hvem står 
for det 

Sofia sender besked ud via hjemmesiden med 
samlede informationer.  
 
Det er valgfrit om havelejere vil bruge 
haveaffaldssække eller ej. 
 
Sofia laver skilt om omdirigering af haveaffald 
og Irene/Anna/Arne sætter op, laminerer   
 

Nedsættelse af arbejdsgrupper i forbindelse 
med beslutninger som blev truffet til GF 2023 

- Parkering → opmærkning af p-pladser  
- Reparation af bom ved foreningshuset 

o Placering af bom 
- Forundersøgelse til vandafledning 
- Nedrivning af Birgers bodega  

Arbejdsgruppe til parkering: Allan, Villy og 
Arne 
Arbejdsgruppe af reparation af bom ved 
foreningshuset, ved flytning af bom hører 
også omplacering af skilte: Allan, Arne og 
Tasha 
Arbejdsgruppe til udarbejdelse af 
forundersøgelse til vandafledning 
Arne, Anna og Sofia 
Arbejdsgruppe til nedrivning af Birgers 
bodega, herunder opmagasinering af 
materiel, som skal finde ny plads Allan og Villy  

Træfældning v/Jytte  Store poppel-træer i Nord skal fældes og 
bøgetræer i syd. Træer i nord, som skal fældes, 
bliver mærket, før de skal fældes. Nogle af 
dem står i skel. Havelejerne vil få besked inden 
de bliver fældet 
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Jytte og Villy sørger for, at træerne bliver 
fældet og for tilhørende kommunikation til 
havelejerne  

Trailerparkering v/Allan Trailerne optager mange parkeringspladser og 
to trailere står uhensigtsmæssigt foran 
containeren, kan de placeres anderledes, så 
det frigiver plads? Anna, Allan og Arne går 
videre med at undersøge det/komme med et 
oplæg + hvordan en ny ordning evt. skal 
håndhæves, hvis de ikke parkeres som anvist  

Indsats overfor læbælter v/Sofia 
o Orientering om sag med havelejer, der 

har bygget hønsegård i læbæltet 
o Nedsættelse af arbejdsgruppe 

Arbejdsgruppen skal undersøge følgende: 
- Omfang af haver, som har inddraget 

læbælter i deres læbælte  
- Hvad skal konsekvenserne være  
- Arbejdsgruppen skal lave opfølgning på 

haver, som allerede har sager kørende 
- Sørge for kommunikation til nye 

havelejere  
Sofia, Jytte, Allan og Irene går videre med det 

Vejskilte 

• Hvor de er i stykker 

• Vejskilt ud til Brandhøjgårdsvej 

• Skiltene skal repareres, det er ukendt, 
hvad reparation af skiltene koster. 
Anna spørger Ole, om han vil reparere 
to skilte i Syd som fællesarbejde 

• Vejskilt ud til Brandhøjgårdsvej 
spærrer for udsynet ved udkørslen til 
Brandhøjgårdsvej. Tasha har talt med 
Lars Koch fra driftsbyen, som har sagt 
ok til at vi må flytte skiltet tilbage. 
Tasha og Arne måler op.  

Eventuelt • En havelejer har en nabo, som har et 
træ, som vokser indover naboens hæk 
og er til gene. I foreningens 
ordensregler §3 stk. 3 står der, at træer 
og større beplantning ikke må placeres 
nærmere naboskel end 1,5 meter. Sofia 
skriver til havelejeren og orienterer 
herom. 

• Parkeringspladsen i MIDT lider alvorligt 
af de store mængder nedbør. Ingen kan 
komme af med deres affald uden at gå i 
store vandpytter til anklerne, mudder 
mv. når det har regnet. Der er ikke 
økonomiske midler til at løse 
problemet nu og her, men der vil blive 
undersøgt det som led i 
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forundersøgelsen til 
vandafledningsprojektet, jf. 
beslutningen, som blev truffet på 
generalforsamlingen.  

• Tom Atkins som var dirigent til 
generalforsamlingen har tilbudt at 
komme til et bestyrelsesmøde og 
fortælle, hvad bestyrelsen kan og 
hvordan den kan agere ift. hvad der 
kræver beslutninger på GF og hvad 
bestyrelsen selv kan træffe af 
beslutninger. Det blev besluttet, at 
invitere Tom med på et møde, hvis 
hans tid er gratis. Mødet skal være 
forberedt med spørgsmål og 
dagsorden.  

 

-   


